



Protokoll styrelsemöte – 2020-04-01

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat 12:05.

1.2 Närvarande

Närvarande vid mötet var:

Sebastian Elf

Viktor Olbrant

Pierre Le Fèvre

Jesper Wallberg

Ricardo Miguel Mayta Lavallo

Joanna Kubik

Alexander Kristiansson

Christian Säldebring

Mats-Hjalmar Murman

Pontus Wiström

Clara Hällgren

Tommy Reuterskiöld

Clara Ljungström (ankom 12:06)

Mikael Stedt (ankom 12:06)

1.3 Anmäld frånvaro

Ingen anmäld frånvaro

1.4 Val av mötets ordförande

Sebastian Elf valdes till mötets ordförande.

1.5 Val av mötets sekreterare

Viktor Olbrant valdes till mötets sekreterare.





1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar inkom.

1.7 Mötets behöriga och beslutsrämsighet

Mötet förklarades behörigt utlyst och beslutsrämsigt.

1.8 Föregående protokoll

Föregående protokoll är ej justerat och anslaget.

1.9 Val av justerare

Clara Hällgren och Tommy Reuterskiöld valdes till mötets justerare.

1.10 Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor.

1.11 Föredragningslista godkännande

Föredragningslistan godkändes.

2. Rapporter och meddelanden

2.1 Styrelsen

Ordförande:

Har pratat med kommunen. Två av de i sektionen som har betydligt inflytande över alkoholservingen behöver ta ett kunskapsprov om alkohollagen.

Skolan är helt stängd och vi kommer inte åt någon av de sakerna vi behöver för att bedriva vår verksamhet. Ordförande kommer få access så att vi kan komma åt det vi verkligen behöver.

Skolan är fortfarande stängd. Har fått en del förfrågningar från medlemmar om inläst kurslitteratur.





Vice ordförande:
Inget att rapportera

Ledamöter:
Inget att rapportera

2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG):
Inget att rapportera

Qlubbmästeriet(QM):
VPR är inställt. Diskuterades om storleken på de olika sektionernas Qlubbmästerier samt relationer mellan personer på olika nivåer av makthierarkin.

Lokalnämnden:
Inget att rapportera

Mottagningsgruppen(Mogen):
Vet inte hur fadderutbildningen ska utföras ännu. Sponsorer är i princip klart. Temat är djungelboken. Håller på och skriver kontrakt och får anpassa kontakten med samarbetspartner då fysiska möten i nuläget inte är möjligt.

Vice ÖP har lämnat muntlig begäran om entledigande.

Studienämnden(SN):
Håller fortfarande möten digitalt. Krävs mycket feedback i nuläget från studenter kring hur utbildningen fungerar digitalt.

Spelgruppen(STRUPPEN):
Har startat en minecraft-server för att kunna hålla aktiviteter digitalt nu när fysiska möten inte är möjliga. Arbetar med att hitta flera lösningar.





Kårens ansvariga rengöringspatrull (KARP):
Inte närvarande.

JML-nämnden:
Haft möte med CBH via Zoom. Det mesta av verksamheten ligger på is för närvarande.

Valberedning:
Inget att rapportera

Idrottsgruppen(IG):
Ingen närvarande

Fanborgen:
Inställt introduktionsevenemang.

2.3 THS, Övriga:

Revisorer:
Inget att rapportera.

3. Besluts- och diskussionspunkter

3.1 SMP4

I nuläget ser det ut som att det inte finns möjligheter att hålla ett SMP4 fysiskt. KF och ett flertal andra sektioner. Zoom verkar vara en plattform som möjliggör anonyma omröstningar.

Mötet beslutade att hålla SMP4 digitalt.

3.2 Påsqvik

Påsqvik är inställt till följd av föregående mötes beslut att upphöra all fysisk aktivitet.

3.3 Access till skolan





Access behövs till revisorer för att kunna genomföra kontroll av bokföring.

4. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

5. Nästa möte

Nästa möte planerades preliminärt till 15/4 -20.

6. Mötet avslutas

Mötet avslutades 12:30.

Mötesordförande:

Justerare #1:

Justerare #2:

Ort & Datum

Ort & Datum

Ort & Datum

Namnteckning

Namnteckning

Namnteckning

Namnförtydligande

Namnförtydligande

Namnförtydligande

